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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága,  

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága, valamint 

Egészségügyi, Szociális és Családvédelmi Bizottsága 

 

2014.  december 08-án megtartott  

 

együttes üléséről 

 

 

 

Helyszín: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme, 15 óra 10 perc 

 

Jelen vannak: 

 

Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság részéről: 

 

  Petró Géza      bizottsági elnök 

  Gergely Béláné 

Szerző Csaba 

Ballagó Zsolt     

  Szabó Erika       bizottsági tagok 

 

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság: 

 

  Csomor János      bizottsági elnök 

  Dr. Olajos Gyula 

Szerző Csaba  

  Drapos Béláné   

Legény Béláné     bizottsági tagok 

 

 

Egészségügyi, Szociális és Családvédelmi Bizottság: 

 

  Kovácsné Tősér Zsuzsanna    bizottsági elnök 

  Csomor János 

  Kazai József 

  Tóth Lászlóné   

  Fehér Lászlóné     bizottsági tagok  

 

Meghívottak: 

 

  Gergely Zoltán     polgármester 

  Csőke István       alpolgármester 

  Dr. Gábris Emese     jegyző 

  Bakainé Magyari Melinda    műszaki irodavezető 

  Szabóné Hegedűs Zsuzsanna    pénzügyi irodavezető 

 

Jegyzőkönyvvezető: Szabó Gáborné  

A jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és 

Városfejlesztési Bizottság négy fővel határozatképes, Szabó Erika bizottsági tag később érkezik. 

Jegyzőkönyvvezetőnek Szabó Gábornét javasolja, kinek személyével a Bizottság tagjai egyetértenek. 

Ezt követően napirendi pontokra tesz javaslatot. 

 

Javasolt napirendi pontok:  

 

1/ Az Önkormányzat 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása   

2./ Helyi Építési Szabályzat módosítási szándékai  

3./  Az 1/2014. (II. 14.) önkormányzati rendelet módosítása (költségvetés) 

4./ A 11/2010. (IX. 10.) önkormányzati rendelet módosítása (piaci helypénz) 

5./ Jászvidék díjak megállapítása  

6./ Helyiségbérleti díjak megállapítása  

7./ Tűzoltó Parancsnokság támogatása 

8./ Könyvkiadás támogatása  

9./ „MACI” Alapítványi Óvoda támogatása  

10./ Római Katolikus Plébánia támogatása (rajzpályázat) 

11./ Déryné Vegyeskar Közhasznú Egyesület támogatása  

12./ Gergely Zoltán polgármester Cafetéria-keretének megállapítása 

13./ Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapítása  

          

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

négy igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat és megalkotta 

az alábbi határozatot: 

 

115/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Napirend elfogadásáról / 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

a 2014. december 08-ai ülésének napirendi pontjait elfogadta. 

 

 

1. napirendi pont: Az Önkormányzat 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása  

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Felkéri Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonyt a napirend 

beajánlására. 

  

Szabó Erika bizottsági tag megérkezik 15 óra 15 perckor. 

 

Dr. Gábris Emese jegyző: Az államháztartásról szóló törvény és a belső ellenőrzésről szóló 

kormányrendelet előírja a belső kontrollrendszer működtetését. A belső ellenőrzést Jászárokszállás 

Város Önkormányzatánál az At-Ro '21. Bt., személyesen pedig Illyésné Nagy Terézia végzi. 

Jászárokszálláson a 2015. évben az ellenőrzési napok száma 20 nap, melyet a határozatban megjelölt 3 

ellenőrzési célra szeretnének fordítani. Az első cél a Jászárokszállási Városi Óvoda működésének 

ellenőrzése, amely 2015. I. negyedévében 8 napot vesz igénybe. Második ellenőrzési cél a Bölcsőde 

működésének ellenőrzése 2015. II. negyedévében, szintén 8 napot vesz igénybe. Az utolsó ellenőrzési 

cél pedig Jászárokszállás Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata gazdálkodásának ellenőrzése, 

amely 2015. III. negyedévében 4 munkanapot vesz igénybe. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
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116/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Jászárokszállás Város Önkormányzata 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a Jászárokszállás Város Önkormányzata 2015. évi belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

2. napirendi pont: Helyi Építési Szabályzat módosítási szándékai 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Bakainé Magyari Melinda műszaki 

irodavezetőnek a napirend beajánlására. 

   

Bakainé Magyari Melinda műszaki irodavezető: A város Helyi Építési Szabályzata 2005-ben 

született. Az azóta többször módosított rendelet magában foglalja a helyi táji-természeti és művi 

értékvédelemre vonatkozó szabályokat és a védelem alatt álló létesítmények listáját is. Időközben 

elkészült a táji-természeti és művi értékek, valamint a településkép helyi védelméről szóló rendelet-

tervezete is, amelynek készítése során felülvizsgálták a HÉSZ értékvédelemre vonatkozó előírásait is. 

A felülvizsgálat során megállapításra került, hogy a táji-természeti és művi értékek, valamint a 

településkép helyi védelméről szóló rendelet-tervezet elfogadása előtt szükség van néhány HÉSZ-ben 

szereplő előírás hatályon kívül helyezésére, illetve módosítására.  

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további kérdés, vélemény nincs. 

Szavazásra bocsátja az előterjesztést. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt 

igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi 

határozatot: 

 

117/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Jászárokszállás város településrendezési tervének részét képező Helyi Építési Szabályzat 

módosítási szándékairól/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a Jászárokszállás város településrendezési tervének részét képező Helyi Építési 

Szabályzat módosítási szándékairól szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 

felé. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök megérkezik 15 óra 20 perckor.  

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Köszönti a jelenlévőket. Megállapítja, hogy az Oktatási, 

Sport és Ügyrendi Bizottság négy fővel határozatképes. Dr. Olajos Gyula képviselő jelezte késését. Ezt 

követően napirendi pontokra tesz javaslatot.  

 

Javasolt napirendi pontok:  

 

1/ Az Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság elnökhelyettesének megválasztása 

2/ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról, a törvényesség helyzetéről  

3./ A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének megtárgyalása  

4./  Az Önkormányzat 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása  

5./ Az 1/2014. (II. 14.) önkormányzati rendelet módosítása (költségvetés) 

6./ Az SZMSZ módosítása  

7./ A 11/2010. (IX. 10.) önkormányzati rendelet módosítása (piaci helypénz)  

8./ A Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodás jóváhagyása 

9./ Maximális óvodai csoportlétszámok túllépésének engedélyezése 

10./ Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapítása  
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Csomor János oktatási bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság 

négy igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat és meghozta 

az alábbi határozatot: 

 

37/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat: 

/Napirendi pontok elfogadásáról/ 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága a 

2014. december 08-ai ülésének napirendi pontjait elfogadta. 

 

 

3. napirendi pont: Az Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság 

 elnökhelyettesének megválasztása 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: A Bizottságnak ez az első ülése, így szükséges az 

elnökhelyettes megválasztása. A tisztség betöltésére Szerző Csaba képviselőt javasolja. 

 

Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság négy igen 

szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi 

határozatot: 

 

38/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/Az Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság elnökhelyettesének megválasztásáról/ 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága a 

Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 19/2014. (X.22.) önkormányzati rendelet 54.§ (2) 

bekezdése alapján a Bizottság elnökhelyettesének Szerző Csaba képviselőt választja meg. 

 

 

4. napirendi pont: Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról, 

 a törvényesség helyzetéről 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Átadja a szót Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonynak a 

napirend beajánlására. 

   

Dr. Gábris Emese jegyző: Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény írja elő, hogy a 

jegyző évente beszámol a Képviselő-testületnek a Polgármesteri Hivatal munkájáról. Ez minden évben 

a decemberi ülésen történik meg. A három irodavezető és az ügyintézők ez alkalommal is 

összeállították a Polgármesteri Hivatal 2014. évi működéséről szóló beszámolót, amelyet a Hatósági 

Iroda vezetője, Pelyvásné dr. Támba Krisztina fogott össze. Ebből a beszámolóból egyértelműen 

kitűnik, hogy mennyi feladat, ellenőrzés folyt a Hivatalban. Többek között a NAV és az Államkincstár 

is folytatott ellenőrzéseket. Mindezek grafikusan is megjelenítésre kerültek a beszámolóban. A 

legnagyobb, minden kollégát érintő a feladat 2014. évben a 3 választás, az országgyűlési, az európai 

parlamenti, valamint az önkormányzati választások zökkenőmentes lebonyolítása volt. Ezeket sikerült 

felkészülten, hibátlanul lebonyolítani. Az idei évben a Polgármesteri Hivatal minden dolgozója 

igyekezett feladatát ügyfélbarát módon végezni, a hatályos jogszabályokat betartani, jól alkalmazni. A 

Hivatal dolgozóival szemben írásbeli panasz nem érkezett. Kitartó munkájukért köszönetét fejezi ki 

minden kolléga felé. Továbbá köszönetét fejezi ki a Képviselő-testület felé, hogy a Polgármesteri 

Hivatal működéséhez szükséges feltételrendszert mind személyi, mind dologi, tárgyi feltételek 

vonatkozásában biztosították és a feladatok zavartalan ellátásához támogatást nyújtottak. 

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök, Fehér Lászlóné, Tóth Lászlóné és Kazai József 

bizottsági tagok 15 óra 35 perckor megérkeznek.  
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Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Az előterjesztésből kitűnik, hogy egy igen terjedelmes 

anyagról van szó, amely egy egész éves munkát rögzít. A Képviselő-testület is átfogó képet kapott a 

Hivatalban folyó munkákról, a tevékenység eredményességéről. A képviselők eddig is naprakész 

információkkal rendelkeztek a hivatali munkavégzésről, hiszen számos kapcsolódási pont van 

munkájuk során. A Hivatal mindig színvonalasan segítette a képviselők munkáját az ülések 

előterjesztéseinek és a Testület döntéseihez szükséges információk előkészítésével, stb. Külön kiemeli 

az éves költségvetés elkészítését és annak folyamatos bemutatását az év során. Jó szakmai munka a 

jellemző, a jogszabályok által támasztott követelményeknek megfelelnek. Minden évben belső és 

külső ellenőrzések vannak, amik a jó gazdálkodás tényét erősítik meg. Színvonalas, megalapozott, 

törvényes munkát végeznek, amit az ellenőrzések jegyzőkönyvei, tapasztalatai is alátámasztanak. Ez 

évben újszerűsége a hivatali munkának, hogy elektronikusan is el kell küldeni a különböző anyagokat 

a Kormányhivatal felé. Ez nem kis munkát jelent. Örvendetes dolognak tartja, hogy számszerűleg ki 

van mutatva, hogy mennyi rendeletet, határozatot hoztak. Az ügyintézésben a szolgáltató jelleg 

erősödött, ügyfélbarát munkahely. Negatív észrevételek nem voltak az ügyfelek részéről. A szociális 

ellátórendszer működtetése is igen nagy feladat. A pályázatokkal kapcsolatos tevékenységek sikeresek. 

A pályázatok utóellenőrzése során eddig soha nem állapítottak meg hiányt, nem kellett semmit 

visszafizetni. A Pénzügyi Irodán a megnövekedett munkák miatt a plusz egy fő alkalmazása indokolt. 

Összegzésképpen elmondható, megállapítható, hogy a Hivatal legutóbb elfogadott beszámolója óta 

eltelt időszakban Polgármester Úr irányításával, Jegyző Asszony operatív vezetése mellett változatlan 

jó szakmai színvonallal látta el feladatát és hatáskörét a Polgármesteri Hivatal. Törvényesség jellemzi 

működését, ezért köszönetét fejezi ki a Hivatal dolgozóinak, Polgármester Úrnak, Jegyző Asszonynak 

az éves jó színvonalú munkájukért.  

 

Drapos Béláné bizottsági tag: Az Önkormányzat mindig is ügyfélbarát volt, ezt tapasztalja immár 20 

éve. Munkájukhoz további sok sikert kíván. 

 

Gergely Béláné bizottsági tag: Megerősíti az előzőekben elhangzott pozitív tartalmú véleményeket. 

Magas színvonalú a beszámoló, ami bemutatja a Hivatal minden tevékenységét és dolgozóját. 

Összességében elmondható, hogy a vezetők és a dolgozók rendelkeznek azokkal a szakmai 

információkkal, követelményekkel, amik nélkül a munkakörök ellátása lehetetlen lenne. Egyre több és 

szakmailag nehezebb feladatot kell teljesíteni. Az ügyiratforgalom megtekintése során azt tapasztalta, 

hogy az adóval kapcsolatosan több ügyirat keletkezett 2014-ben, mint a szociális osztályon. 

Érdeklődött, hogy ezek az ügyiratok a hátralék kezelésekor keletkeztek-e. Javasolja, hogy az 

Önkormányzat mindenkori aktuális pénzügyi beszámolója térjen ki arra, hogy az adóhátralékok 

összege és a kintlévőségek hogyan alakulnak az év során. Örömét fejezi ki, hogy a Hivatal a magas 

követelményeknek meg tud felelni. 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Az előzőekben elhangzott összegzésével javasolja 

kiegészíteni a határozati javaslatot. A jó színvonalú munkát erősíti meg az a tény is, hogy 13. havi 

fizetéssel tudják jutalmazni a dolgozókat. 

 

Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs.  Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy 

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság négy igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

39/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/A Jászárokszállási Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról, a törvényesség helyzetéről szóló 

beszámoló elfogadásáról/ 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a Jászárokszállási Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról, a törvényesség 

helyzetéről szóló beszámolót és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az elhangzott 

módosításokkal együtt. 
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Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az Egészségügyi, 

Szociális és Családvédelmi Bizottság öt fővel határozatképes. Ezt követően napirendi pontokra tesz 

javaslatot.  

 

Javasolt napirendi pontok:  

 

1/ Háziorvosi szerződés felmondása visszavonásának tudomásul vétele 

2/ Fogorvosi szerződés meghosszabbítása és a 71/2014. (IV. 24.) határozat módosítása 

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az Egészségügyi, 

Szociális és Családvédelmi Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a napirendi pontokat és megalkotta az alábbi határozatot: 

 

1043/2014. (XII.08.) egészségügyi, szociális és családvédelmi bizottsági határozat: 

/Napirendi pontok elfogadásáról/ 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi, Szociális és 

Családvédelmi Bizottsága a 2014. december 08-ai ülésének napirendi pontjait elfogadta. 

 

 

5. napirendi pont: A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének megtárgyalása  

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Szintén decemberben esedékes ennek a napirendi pontnak 

a megtárgyalása. Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek a napirend beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A munkaterv elkészítéséhez az SZMSZ-ben meghatározott 

személyektől, szervezetektől a javaslatokat bekérték. A cégek közül a Rosenberger Magyarország Kft-

től érkezett egy kérés. Mivel ez nem minősül munkatervi javaslatnak, hanem az Önkormányzat felé 

irányuló kérésnek, így a munkatervben nem szerepeltetik. Kazai József képviselő 7 munkatervi 

javaslattal élt, melyek betervezésre kerültek a 6 ülés anyagába. A Képviselő-testület 2015. évben hat 

soros ülést tervezett be a törvényi előírás minimumának megfelelve, azonban jövőre is közel ennyi 

soron kívüli ülés is várható még.  

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna bizottsági tag: Javasolja a helyi oktatási intézmények tájékoztatójának 

beiktatását a munkatervbe évi egy alkalommal. Hiszen az említett intézményeket sokkal támogatja az 

Önkormányzat és a technikai dolgozók is hozzá tartoznak. Másik javaslata a Bursa Hungarica 

feltételeinek módosításáról szól, hogy több jelentkezőt tudjanak támogatni. Jövőre nagyon sokat 

változik a segélyezés rendszere, ezzel kapcsolatosan is kéri napirendi pont betervezését a munkatervbe. 

 

Dr. Gábris Emese jegyző: Tájékoztat, hogy a februári ülésre be kell vinni a segélyezési rendszerrel 

kapcsolatos rendelet módosítást, mert március 01-től életbe is lépnek az új szabályok. 

 

Gergely Béláné bizottsági tag: A Bursa Hungarica kapcsán érdeklődik, hogy utólag lehet-e 

módosítani a kiírási feltételeken, emelhető-e az összeg. 

 

Dr. Gábris Emese jegyző: Egy lezárt pályázathoz már nem módosíthatnak rendeletet. A jövő évben 

lesz lehetőség a módosításra. 

 

Gergely Zoltán polgármester: Javasolja a szeptember 8-ai ülésre betervezni az iskolák tájékoztatóját. 

 

Gergely Béláné bizottsági tag: Kéri, hogy az április 28-ai testületi ülésen a beszámoló az 

Önkormányzat 2014. évi gazdálkodásáról című napirendi ponton belül számoljanak be arról, hogy 

hogyan alakul az adó és más közterhek hátralékos aránya. 
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Szabóné Hegedűs Zsuzsanna pénzügyi irodavezető: A beszámoló szöveges részében kerül majd sor 

a jövőben az elhangzottak kifejtésére.  

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: További javaslatok nincsenek. Szavazásra bocsátja a 

módosított javaslatot, miszerint a szeptember 8-ai ülésre tervezzék be az iskolák tájékoztatóját és 

részletezzék az áprilisi beszámolóban, hogy adónemenként mennyi a hátralék. Megállapítja, hogy 

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság négy igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

40/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. évi munkatervének 

elfogadásáról/ 

 

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. évi munkatervének 

elfogadásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az elhangzott 

módosítással együtt. 

 

 

6. napirendi pont: Az Önkormányzat 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása  

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Felkéri Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonyt a napirend 

beajánlására. 

   

Dr. Gábris Emese jegyző: Az államháztartásról szóló törvény és a belső ellenőrzésről szóló 

kormányrendelet előírja a belső kontrollrendszer működtetését. A belső ellenőrzést Jászárokszállás 

Város Önkormányzatánál az At-Ro '21. Bt., személyesen pedig Illyésné Nagy Terézia végzi ebben az 

évben és fogja végezni a 2015. évben is. Jászárokszálláson a 2015. évben az ellenőrzési napok száma 

20 nap, melyet a határozatban megjelölt 3 ellenőrzési célra szeretnének fordítani. Az első cél a 

Jászárokszállási Városi Óvoda működésének ellenőrzése, amely 2015. I. negyedévében 8 napot vesz 

igénybe. Második ellenőrzési cél a Bölcsőde működésének ellenőrzése 2015. II. negyedévében, szintén 

8 napot vesz igénybe. Az utolsó ellenőrzési cél pedig Jászárokszállás Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata gazdálkodásának ellenőrzése, amely 2015. III. negyedévében 4 munkanapot vesz 

igénybe. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs.  Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság négy igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

41/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/Jászárokszállás Város Önkormányzata 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a Jászárokszállás Város Önkormányzata 2015. évi belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

7. napirendi pont: Az 1/2014. (II. 14.) önkormányzati rendelet módosítása (költségvetés) 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Felkéri Gergely Zoltán polgármestert a napirend 

beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A rendeletmódosítással az a cél, hogy a már lezárt folyamatok 

helyükre kerüljenek, az év végéig kialakuló kiadásoknak pedig alapot teremtsenek. Ennek az egyik 

pontja, hogy 13. havi illetményt szeretnének fizetni a dolgozóknak. Ehhez a tartalékalapból való 
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árcsoportosításra is szükség van amellett, hogy jelentős összeget megtakarítottak az intézmények. 

Átadja a szót Szabóné Hegedűs Zsuzsanna pénzügyi irodavezetőnek. 

 

Szabóné Hegedűs Zsuzsanna pénzügyi irodavezető: Változás történt a könyvelésben 2014-ben az 

önkormányzatoknál. Az eddigiekben decembertől novemberig volt a bérek könyvelése. 2015. évben 

már a decembert is le kell könyvelni és ennek a költsége nem került betervezésre a költségvetésbe.  

Indokolttá teszi még a rendeletmódosítást az is, hogy a Polgárőrség támogatása csökkentésre került 

250.000,- Ft-tal, mely a dologi kiadások karbantartás, kis javítás rovattételre kerül átcsoportosításra a 

Polgárőrség új irodájának átalakítására. Továbbá kisebb előirányzat módosítások vannak tervezetben, 

amit az intézmények kértek. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs.  Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság négy igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

42/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/Az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.14.) önkormányzati rendelet 

módosításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.14.) önkormányzati 

rendelet módosításáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a 

Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

118/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    
/Az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.14.) önkormányzati rendelet 

módosításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.14.) önkormányzati 

rendelet módosításáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé.  

 

 

8. napirendi pont: Az SZMSZ módosítása 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Felkéri Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonyt napirend 

beajánlására. 

   

Dr. Gábris Emese jegyző: Módosítani kell a Szervezeti és Működési Szabályzatot, mivel módosult az 

államháztartásról szóló törvény. A módosítás értelmében az önkormányzatoknak sem költségvetési 

koncepciót, sem féléves, sem háromnegyedéves beszámolót nem kell készíteniük. Ezért az SZMSZ-ből 

törölni szükséges a koncepciókészítést, valamint a féléves és háromnegyedéves beszámoló készítést 

előíró rendelkezéseket. Módosult az önkormányzati törvény. Változott a személyes érintettség miatti 

döntéshozatalból való kizárás. Ezen kívül az SZMSZ-ben is át kell vezetni azt, hogy a testületi 

üléseket nem csütörtökön, hanem kedden tartják. Helyre kell tenni az Ügyrend adatait. A Műszaki 

Iroda engedélyezett létszámát 4 főről 3 főre csökkentik. A Pénzügyi Iroda létszámát pedig 10 főről 11 

főre emelik meg. A Polgármesteri Hivatal engedélyezett létszáma ezen korrigálások után változatlanul 

25 fő marad. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs.  Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság négy igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
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43/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/A Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 19/2014. (X.22.) önkormányzati rendelet 

módosításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 19/2014. (X.22.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

9. napirendi pont: A 11/2010. (IX. 10.) önkormányzati rendelet módosítása (piaci helypénz) 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Felkéri Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonyt a napirend 

beajánlására. 

   

Dr. Gábris Emese jegyző: A piaci helypénzek emelésére 2012. óta nem került sor, miközben a piac 

üzemeltetésének díja növekedett. Ezért a piacot üzemeltető Tarján Kofa Kft-vel egyeztetve 5%-os 

díjemelésre tesznek javaslatot azzal, hogy a földön árusítás kategóriája bekerül a sátorban, bódéban, 

asztalokon való árusítás kategóriájába, azokkal egyező díjtétellel számolva. 

 

Csőke István alpolgármester: Köztudott, hogy a piaci napokon kívül is van árusítás a piac területén. 

Érdeklődik, hogy erre van-e jogosultsága a piacfelügyelőnek, hogy olyankor díjat szedjen. 

 

Gergely Zoltán polgármester: Egész évre ki van adva a terület a határok pontos megjelölésével. El 

kell látnia a terület felügyeletét és rendbetételét. A napi iparűzési adó közel 2 éve megszűnt, és mint 

piacfelügyelő a helypénzt bármely napon beszedheti. Egyben a lakosság érdekeit szolgálja a más 

napokon történő nem piac jellegű árusítások.  

 

Dr. Olajos Gyula oktatási bizottsági tag megérkezik 16 óra 05 perckor.  

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Szavazásra bocsátja az javaslatot. Megállapítja, hogy 

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

44/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/A vásáron, piacon fizetendő helyhasználati díjakról szóló 11/2010. (IX.10.) önkormányzati 

rendelet módosításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a vásáron, piacon fizetendő helyhasználati díjakról szóló 11/2010. (IX.10.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 

felé. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a 

Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

119/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    
/A vásáron, piacon fizetendő helyhasználati díjakról szóló 11/2010. (IX.10.) önkormányzati 

rendelet módosításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a vásáron, piacon fizetendő helyhasználati díjakról szóló 11/2010. (IX.10.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 

felé. 
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10. napirendi pont: A Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodás 

jóváhagyása 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Felkéri Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonyt a napirend 

beajánlására. 

   

Dr. Gábris Emese jegyző: A Képviselő-testület 2012-ben fogadta el a Jászárokszállás Város Roma 

Nemzetiségi Önkormányzatával kötött együttműködési megállapodást. A nemzetiségek jogairól szóló 

törvény kimondja, hogy az együttműködési megállapodást az általános választások évében az alakuló 

ülést követő 30 napon belül felül kell vizsgálni. A személyi és jogszabályi változások kerültek 

átvezetésre. Az együttműködési megállapodást a Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testülete a 2014. november 27-ei ülésén hagyta jóvá. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy 

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

45/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/Jászárokszállás Város Önkormányzata és Jászárokszállás Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata közötti együttműködési megállapodás jóváhagyásáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta Jászárokszállás Város Önkormányzata és Jászárokszállás Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata közötti együttműködési megállapodás jóváhagyásáról szóló előterjesztést és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

11. napirendi pont: Háziorvosi szerződés felmondása visszavonásának tudomásul vétele 

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek 

a napirend beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: Dr. Kovács Pál háziorvos jelezte, hogy felmondását visszavonja és 

háziorvosi tevékenységét folytatni kívánja. Döntését indokolnia nem kell, mert még praxison belül van 

és 2014.december 31-ig volt lehetősége, hogy a praxisát eladja. Amennyiben ez nem jött volna létre az 

Önkormányzat értékesíthette volna a praxist. Ebben döntési joga nincs a bizottságnak, a Testületnek. 

Csak tudomásulvételre van lehetőség ez ügyben. A város lakosságának és az Önkormányzatnak is az 

az érdeke, hogy minden háziorvosi praxis betöltött legyen. A felmondás visszavonásának jogszabályi 

akadálya nincs. 

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök: Szomorúnak tartja, hogy ilyen ingadozó a 

Doktor Úr hozzáállása a város betegeivel szemben. Megállapítja, hogy nincs több kérdés, vélemény. 

Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy az Egészségügyi, Szociális és Családvédelmi 

Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta 

az alábbi határozatot: 

 

1044/2014. (XII.08.) egészségügyi, szociális és családvédelmi bizottsági határozat: 

/A Dr. Kovács és Társa Bt. háziorvosi alapellátásra kötött egészségügyi ellátási szerződése 

felmondása visszavonásának tudomásul vételéről, a szerződés hatályának fenntartásáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi, Szociális és 

Családvédelmi Bizottsága megtárgyalta a Dr. Kovács és Társa Bt. háziorvosi alapellátásra kötött 

egészségügyi ellátási szerződése felmondása visszavonásának tudomásul vételéről, a szerződés 

hatályának fenntartásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
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12. napirendi pont: Fogorvosi szerződés meghosszabbítása és a 71/2014. (IV. 24.) határozat 

módosítása 

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán 

polgármesternek a napirend beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A város III. számú fogorvosi körzetének helyettes fogorvosa Dr. 

Fazakas István. A tartós helyettesítés 2014. december 31. napján lejár. Dr. Fazakas István kérelmet 

nyújtott be a jelenlegi helyettesítési státusz meghosszabbítására 2015. július 31-ig. Tavaszra elkészül 

az új egészségház, amiben helyet kap a 3 teljesen felújított fogorvosi rendelő. Jászárokszállás város 

lakosságának és az Önkormányzatnak is az az érdeke, hogy minden fogorvosi praxis betöltött legyen.  

Ezért javasolják, hogy fogadják el Dr. Fazakas István javaslatát és a helyettesítési szerződést 

hosszabbítsák meg vele 2015. július 31-ig. 

 

Kovácsné Tősér Zsuzsanna szociális bizottsági elnök: Támogatja a szerződés meghosszabbítását. 

Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy az Egészségügyi, Szociális és Családvédelmi 

Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta 

az alábbi határozatot: 

 

1045/2014. (XII.08.) egészségügyi, szociális és családvédelmi bizottsági határozat: 

/A Dentitán-Műhely Fogorvosi Kft-vel kötött megbízási szerződés hatályának 

meghosszabbításáról, egyidejűleg a III. számú fogorvosi körzet fogorvosi állására beérkezett 

pályázat elbírálásáról szóló 71/2014. (IV.24.) határozat módosításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi, Szociális és 

Családvédelmi Bizottsága megtárgyalta a Dentitán-Műhely Fogorvosi Kft-vel kötött megbízási 

szerződés hatályának meghosszabbításáról, egyidejűleg a III. számú fogorvosi körzet fogorvosi 

állására beérkezett pályázat elbírálásáról szóló 71/2014. (IV.24.) határozat módosításáról szóló 

előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

13. napirendi pont: Maximális óvodai csoportlétszámok túllépésének engedélyezése 

 

Csomor János ügyrendi bizottsági elnök: Ez a napirend is évenként visszatérő feladat, hiszen a 

köznevelési törvény előírja, hogy milyen létszámokkal és miként lehet az óvodai csoportokat 

működtetni. Felkéri Gergely Zoltán polgármestert a napirend beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A két óvodaépület az elmúlt két évben teljesen megújult, XXI. századi 

lett. Jobb elhelyezésben és ellátásban részesülnek a gyerekek. A törvény érelmében a maximális 

létszám a nevelési év indításánál a fenntartó engedélyével legfeljebb húsz százalékkal átléphető. A 

Dobó úti óvodában a Süni, Mackó, Ficánka, a Lehel úti óvodában a Csibe, Egérke, Gólya 

csoportokban kérnek létszámeltérítést az alaptól. A gyermekeket elsősorban abba az óvodába 

igyekeznek felvenni, amelynek körzetében laknak. A gyermekek létszáma az évközbeni beiratkozással 

folyamatosan változik. Az intézmény jelenlegi működési feltételei nem teszik lehetővé további új 

csoportok, osztályok indítását. A magas csoportlétszámok enyhítésére a közeljövőben szükség lesz egy 

új csoportszoba kialakítására a Dobó úti óvodában. Az óvoda szomszédságában megvásároltak egy 

épületet, ami által lehetőség nyílik a telek bővítésére. Már csak azt kell vizsgálni, hogy épületen belül 

vagy kívül lehet a bővítést megoldani. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy 

Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül 

elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
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46/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/A maximális óvodai csoportlétszám túllépésének engedélyezéséről a 2014/2015. nevelési évben/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta a maximális óvodai csoportlétszám túllépésének engedélyezéséről a 2014/2015. nevelési 

évben szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

 14. napirendi pont: Jászvidék díjak megállapítása 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Felkéri Gergely Zoltán polgármestert a napirend beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A Jászvidék című havilap árának, a hirdetési díjaknak és a 

főszerkesztő megbízási díjának emelésére 2013. január 01. óta nem került sor. A határozati javaslatban 

a Jászvidék árának és a terjesztési díjaknak változatlanul hagyását javasolják a 2015. évben is. A 

hirdetési díjak összege kerülne emelésre 10%-os mértékben, valamint a főszerkesztő megbízási díja 

5%-os mértékben. A gyászjelentés-köszönetnyilvánítás továbbra is ingyenes, a megemlékezések 

fizetősek maradnak. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

120/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    
/A Jászvidék című havilap árának, a hirdetési díjaknak, valamint a főszerkesztő megbízási 

díjának megállapításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a Jászvidék című havilap árának, a hirdetési díjaknak, valamint a főszerkesztő megbízási 

díjának megállapításáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

15. napirendi pont: Helyiségbérleti díjak megállapítása 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Felkéri Gergely Zoltán polgármestert a napirend beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A helyiségbérleti díjaknál sajnos a fizetési fegyelem változó. A 

családok leterheltségének és az előbbiekben elhangzottaknak a figyelembe vételével a lakás- és 

helyiségbérleti díjak változatlanul hagyását javasolják, kivéve a Széchenyi u. 1. szám alatti 106 m2-es 

helyiséget, melynek eddigi kedvezményes bérleti díját 23.100,- Ft-ról 27.000,- Ft-ra javasolják emelni. 

A piac üzemeltetési díját 5%-kal javasolják emelni, bruttó 450.850,- Ft / hó összegben, amely éves 

szinten 5.410.200,- Ft-ot jelent. A Strand üzemeltetésének díja változatlan maradna. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

121/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    
/Önkormányzati tulajdonú, nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjának, valamint a 

Piactér és a Strand üzemeltetési díjának megállapításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta az önkormányzati tulajdonú, nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjának, 

valamint a Piactér és a Strand üzemeltetési díjának megállapításáról szóló előterjesztést és elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testület felé. 
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16. napirendi pont: Tűzoltó Parancsnokság támogatása 

 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek a napirend 

beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A Jászárokszállási Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság kérelemmel 

fordult az Önkormányzathoz, melyben előadta, hogy szeretné az Önkormányzat támogatását kérni 1 db 

Honda típusú aggregátor beszerzéséhez, az IFA gépjármű fecskendőre 6 db gumi megvásárlásához és a 

2014. évi ifjúsági tűzoltó nyári táborozáshoz. Javasolja, hogy az aggregátor és a gumiabroncsok 

beszerzési összegével, azaz 640.000,- Ft-tal támogassák a Tűzoltó Parancsnokságot. A nyári 

táborozáshoz a támogatást egyelőre nem javasolják, mert szükségszerű ennek alaposabb feltárása, 

illetve a táborozás költségeit a Parancsnokság már kifizette. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: A későbbiekben bővebb tájékoztatást szeretne a nyári 

táboroztatás részleteiről. Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra bocsátja a javaslatot. 

Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, ellenvélemény és 

tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

122/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    
/A Jászárokszállási Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság támogatásáról aggregátor és 

gumiabroncsok megvásárlásához/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a Jászárokszállási Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság támogatásáról aggregátor és 

gumiabroncsok megvásárlásához szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

17. napirendi pont:  Könyvkiadás támogatása 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek a napirend 

beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: Kissné Szabó Erika kérelemmel fordult az Önkormányzathoz, 

melyben „A jászsági zsidóság emlékeiből” című kötet megjelentetéséhez kér anyagi támogatást. Ez 

egy helytörténeti kiadvány lesz. Elsősorban a zsidóság betelepülése, az itteni életük, munkájuk, a 

közösség érdekében kifejtett tevékenységük megörökítése a kötet célja. A kötet kiadását Jászberény és 

Jászfényszaru városok is támogatják. Továbbá vállalja, hogy a könyv megjelenését követően 

településünkön is tart könyvbemutatót. Javasolja, hogy 50.000,-Ft támogatást biztosítsanak a könyv 

kiadásához. 

 

Szerző Csaba bizottsági tag: Érdeklődik, hogy miért a PRO DOMINE Bt. kerül támogatásra és miért 

nem az írónő. 

 

Dr. Gábris Emese jegyző: Az írónő kérte, hogy az ő PRO DOMINE Bt-jén keresztül támogassák. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
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123/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/A PRO DOMINE Bt. támogatásáról („A jászsági zsidóság emlékeiből” című könyv kiadása)/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a PRO DOMINE Bt. támogatásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testület felé. 

 

 

18. napirendi pont: „MACI” Alapítványi Óvoda támogatása 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek a napirend 

beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A „MACI” Alapítványi Óvoda az egyetlen a Jászságban ahol sérült 

gyerekeket gondoznak magas szinten. Sajnos már több alakalommal meg akarták szüntetni, ez azonban 

nem valósult meg. Azonban nehéz anyagi helyzetben vannak, mert kevés állami támogatást kapnak. 

Jászberény város jelentős összeggel támogatja, azonban az óvoda támogatási kérelemmel fordult az 

Önkormányzathoz, hiszen Jászárokszállásról 4 gyermek jár a „MACI” Óvodába. A gyermekek sokat 

fejlődnek ebben az intézményben, ezért javasolja a 240.000,- Ft-os támogatás megítélését. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

124/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/A „MACI” Alapítványi Óvoda 2014. szeptember 01 – december 31. közötti időszakra eső 

támogatásáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a „MACI” Alapítványi Óvoda 2014. szeptember 01 – december 31. közötti időszakra eső 

támogatásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

 

19. napirendi pont: Római Katolikus Plébánia támogatása (rajzpályázat) 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek a napirend 

beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: A Plébánia által idén is meghirdetésre került a karácsonyi rajzpályázat 

általános iskolai tanulóknak. A Képviselő-testület minden évben támogatja rajzpályázatot. Ezért 

javasolja, hogy az idei évben is támogassák a Plébániát az általuk kért 25.000,- Ft összeggel a díjak 

megvásárlásához. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

125/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Jászárokszállási Szentháromság Római Katolikus Plébánia támogatásáról rajzpályázathoz/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a Jászárokszállási Szentháromság Római Katolikus Plébánia rajzpályázatának 

támogatásáról szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
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20. napirendi pont: Déryné Vegyeskar Közhasznú Egyesület támogatása 

 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Gergely Zoltán polgármesternek a napirend 

beajánlására. 

 

Gergely Zoltán polgármester: Immár hagyománnyá válva a Déryné Vegyeskar az Árokszállási Téli 

Estéken adventi hangversenyt tart templomunkban. Az autóbusz költségeinek finanszírozására 

nyújtották be kérelmüket. Javasolja a vegyeskar támogatását 20.000,- Ft-tal. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

126/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Déryné Vegyeskar Közhasznú Egyesület részére adomány biztosításáról útiköltséghez/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta a Déryné Vegyeskar Közhasznú Egyesület részére adomány biztosításáról útiköltséghez 

szóló előterjesztést és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

 

21. napirendi pont: Gergely Zoltán polgármester Cafetéria-keretének megállapítása 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Felkéri Dr. Gábris Emese Jegyző Asszonyt a napirend 

beajánlására. 

   

Dr. Gábris Emese jegyző: A 1994. évi LXIV. törvény szabályozta a polgármesterek Cafetéria-

juttatását, ez a jogszabály azonban 2014. október 12. napjától nem hatályos. Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény kimondja, hogy: „A polgármesteri tisztség ellátásával kapcsolatos 

egyéb rendelkezéseket a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény állapítja meg.” A közszolgálati 

tisztviselőkről szóló törvény ez irányú módosítása viszont a mai napig nem történt meg. Az 

Országgyűlés elé azonban be van nyújtva törvényjavaslatként, amely a polgármesteri tisztség 

ellátásával kapcsolatos szabályokkal módosítaná a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvényt. A 

törvényjavaslat be fogja iktatni „A polgármester, alpolgármester foglalkoztatási jogviszonyára 

vonatkozó különös rendelkezések” című fejezetet, amely a polgármesteri foglalkoztatási jogviszonyra 

fog vonatkozni és ki fogja mondani, hogy a polgármester foglalkoztatási jogviszonyára megfelelően 

alkalmazni kell  a kormánytisztviselők, köztisztviselők Cafetéria-juttatására vonatkozó szabályokat is.  

Ennek értelmében, mivel a polgármester felett a munkáltatói jogkört a Képviselő-testület gyakorolja, 

így a Képviselő-testület dönt a Cafetéria-juttatás éves keretösszegéről, amely nem térhet el a 

Hivatalban a köztisztviselők számára meghatározott keretösszegtől, ami bruttó 200.000,- Ft. 2014. 

október 13 – december 31. közötti időszakra Gergely Zoltán Cafetéria összege időarányosan 43.835,- 

Ft. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
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127/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Gergely Zoltán polgármester Cafetéria-keretének megállapításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta Gergely Zoltán polgármester Cafetéria-keretének megállapításáról szóló előterjesztést és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

 

 

22. napirendi pont: Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapítása 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Átadja a szót Csomor János oktatási bizottsági elnöknek a 

napirend beajánlására. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Örömtelinek tartja, hogy az Önkormányzat intézményeinek 

dolgozói munkájuk elismeréseként jutalmat kaptak és kapnak az idei évben. Sor került az év folyamán 

3 alkalommal kis értékű ajándékutalvány, félévkor és évvégén pedig pénzbeli jutalom kiosztására. 

Ezért javasolja, hogy ismerjék el a Polgármester Úr egész éves áldozatos munkáját. A Szervezeti és 

Működési Szabályzat alapján a polgármester tiszteletdíjának megállapítására az Oktatási, Sport és 

Ügyrendi Bizottság tesz javaslatot a Képviselő-testületnek. A törvényi változásokat figyelembe véve 

Polgármester Úr esetében a bruttó havi illetménye 448.700,- Ft. A jutalom 1 éves összege maximum az 

illetmény 6 havi összegével lehet egyenlő, ami időarányosan maximum 560.875,- Ft lehet. A 

törvényjavaslatról a későbbi ülésszakán dönt az Országgyűlés. Ezt követően ismerteti a polgármester 

tevékenységének főbb területeit és eredményeit az írásbeli előterjesztés szerint. 

 

Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottság öt igen 

szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi 

határozatot: 

 

47/2014. (XII.08.) oktatási, sport és ügyrendi bizottsági határozat:    

/Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Sport és Ügyrendi Bizottsága 

megtárgyalta Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapításáról szóló előterjesztést és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

Petró Géza pénzügyi bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, vélemény nincs. Szavazásra 

bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság öt igen szavazattal, 

ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 

 

128/2014. (XII.08.) pénzügyi és városfejlesztési bizottsági határozat:    

/Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapításáról/ 

  

Jászárokszállás Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 

megtárgyalta Gergely Zoltán polgármester jutalmának megállapításáról szóló előterjesztést és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

 

Csomor János oktatási bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi pontok végére értek. 

Megköszöni a részvételt és a bizottsági ülést bezárja.  

 

A jegyzőkönyv lezárva 2014. december 08-án 16 óra 40 perckor.  
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     Petró Géza                    Szerző Csaba 

Pénzügyi és Városfejlesztési             Pénzügyi és Városfejlesztési 

 Bizottság elnöke             Bizottság tagja 

 

 

 

 

             Csomor János            Szerző Csaba 

Oktatási, Sport és Ügyrendi             Oktatási, Sport és Ügyrendi 

 Bizottság elnöke           Bizottság tagja 

 

 

 

 

    Kovácsné Tősér Zsuzsanna           Csomor János 

    Egészségügyi, Szociális és              Egészségügyi, Szociális és 

Családvédelmi Bizottság elnöke          Családvédelmi Bizottság tagja      

 

 

 


